
Zápis

z 1. řádného zasedání zastupitelstva obce Bohuslavice

konaného dne 27. 11. 2014 v 18:00 v Obřadní síni Obecního úřadu Bohuslavice

Zasedání zastupitelstva obce Bohuslavice svolal starosta Roman Jedlička. Program zasedání

zastupitelstva byl oznámen na úřední desce a elektronické úřední desce 19.11.2014. Pozvánka byla

zastupitelům doručena ve středu čili 7 dní před konáním zastupitelstva. Vyhlášeno rozhlasem a

zveřejněno na vývěsní desce pozvání na 1. řádné zasedání Zastupitelstva obce Bohuslavice Zasedání

tedy bylo řádně svoláno. 1. řádné zasedání jako předsedající zahájil v 18:00 starosta Roman Jedlička.

Na 1. řádném zasedání je přítomno 6 zastupitelů (viz. prezenční listina), zastupitelstvo je tedy dle §

92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné.

1) Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu zastupitele Zdeňka Spurného a Miroslava

Slouku.

Návrh usnesení 2014/01/01/1: Zastupitelstvo obce Bohuslavice schvaluje za ověřovatele zápisu 1.
řádného zasedání zastupitele Zdeňka Spurnéha a Miroslava Slouku.
Výsledek hlasování: pro 6, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/01/1 bylo schváleno.

Předsedající navrhl za zapisovatele zápisu 1. řádného zasedání zastupitelku Editu Juřičkovou.

Návrh usnesení 2014/01/01/2: Zastupitelstvo obce Bohuslavice schvaluje za ověřovatele záplsu
Zdeňka Spurného a Miroslava Slouku.
Výsledek hlasování: pro 6, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/01/2 bylo schváleno.

2) Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a vyzval zastupitele

k podání návrhů na změnu nebo doplnění programu jednání zastupitelstva. Zastupitel Pavel Foret

přednesl návrh na doplnění programu o bod Obecní ples.

Výsledek hlasování: pro 6, Proti O, Zdržel se O.
Pozměňovací návrh Pavla Foreta byl přijat.

Návrh usnesení 2014/01/02/1: Zastupitelstvo obce Bohuslovice schvaluje doplněný návrh progromu

1. řádného zasedání zastupitelstva.

Návrh programu:

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

2) Schválení projednávaného programu

3) Vystoupení ředitele Základní školy Bohuslavice, okres Prostějov, příspěvková organizace pana

Mgr. Jana Novotného

4) Projednání rozpočtového opatření Č. 6 obce Bohuslavice

5) Projednání kompetence starosty k provádění jednotlivých rozpočtových opatření

6) Poskytování kulturního sálu pro společenské účely

7) Revokace usnesení zastupitelstva obce z 2. 5. 2013 od 8)



8) Pravomoci a kompetence místostarostů obce

9) Odvolání a jmenování zástupce obce ve školské radě Základní školy Bohuslavice, okres Prostěiov,
příspěvková organizace

10) Jmenování zástupce a náhradníka v MAS Regionu Haná

11) Jmenování náhradních oddávajících a určení úředního dne pro uzavření manželství podle zákona

č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení

12) Projednání přípravy předvánočních kulturních akcí (rozsvěcení vánočního stromu, Mikulášská

nadílka, předvánoční setkání se seniory, Obdarování obyvatel DPS v Bohuslavicích)

13) Schválení zápisu do kroniky obce Bohuslavice za rok 2014

14) Obecní ples

15) Diskuze, náměty a připomínky občanů

16) Závěr

Výsledek hlasování: pro 6, Proti O, Zdržel se o.
Usnesení 2014/01/02/1 bylo schváleno.

Před bodem 3 v 18:10 přichází zastupitel Jan Jančí.

3) Vystoupení ředitele Základní školy Bohuslavice, okres Prostějov, příspěvková organizace

pana Mgr. Jana Novotného, který seznámil přítomné se situací Základní školy, kdy konstatoval, že

škola je zájmem i obce, a proto jsem se přišel Mgr. Jan Novotný představit. Bod 4) zastupitelstva je
rozpočtové opatření. Škola 14 zaměstnanců a 4 jsou provozní. 9 pedagogických pracovníků, úvazky: 1

- částečný, 3 - zkrácené a ostatní plné pracovní poměry čili počet 6. Ostatní obce přispívají na různé

počty žáků, jak budou obce přispívat nyní, není ujednáno od 1. 1. 2015. Na ZŠprobíhá spojování tříd,

a pokud nejsou spojeny celé třídy, tak se spojují třídy alespoň na určité hodiny. Tyto informace jsou

dostupné veřejnosti jak ve škole, tak na obecním úřadě. Škola se zúčastňuje dění a akcí v obci a

nadále tomu nebude jinak. Všechno jsou úsporná opatření, aby škola mohla s dávkami od státu a od

obce fungovat. Nárok na obecní dávky stoupne, jelikož se musí započítávat odvody (pojištění a daně).

Dále vystoupila vedoucí kuchyně Eva Tomková s konstatováním, že stroje v kuchyni jsou zastaralé a

lednice z hasičské zbrojnice je již vyřazena a nová má 3 krát menší spotřebu kwh. Spotřebiče jsou

zastaré, některé přes 30 let, např. myčka na nádobí je zastaralá nejsou náhradní díly. Trouby jedna

nepeče zdola a jedna shora. Sporák některé plotny nefungují. Nový konvektomat je za 3 - 5 minut

nachystán k práci na provozní teplotu. 1 konvektomat nahradí 4 spotřebiče kuchyně - pánev, kotle,
trouby a sporák. EI. Spotřeba je 10,2 kwh. Český výrobce udělal výhodnou nabídku 140000,-.

Uvedený konvektomat mají např. v MŠ Konice a mají jej za 190000,-. Konvektomat nahradí

spotřebiče, ušetří se spotřeba elektrické energie a vody. Konvektomat umí vařit v páře a nemusí se

používat kotle. Pára nahradí vaření brambor a knedlíků ve vodě - odtud plyne úspora vody. Hygiena

si žádá, aby jídlo od zhotovení bylo udrženo v 60°C - nyní řešeno ve vaně s vodou. Takto by to řešil

konvektomat s nastavenou teplotou 65°C. Konvektomat by mohl připravovat jídla, které v nynějších
podmínkách nejsou možná (např. smažený sýr, halušky apod). Vedoucí kuchyně byla na exkurzi

v Konici, kde např. rybí prsty byly usmaženy za 5 minut. Nyní na pánvi se připravují až 2 hodiny.

Předkládá 2 nabídky od Retigo a Ceres.



Na dotaz zastupitele Jana Jančí na zaškolení personálu, odpověděla vedoucí kuchyně, že zaškolení má
v nabídce od společnosti za 1 Kč,včetně dopravy a přijede i kuchař. Navíc dostanou také podstavec za
1 Kč.

Zastupitel Miroslav Pluháček již byl jako bývalý starosta seznámen se situací, byl se podívat i v MŠ
Konice. Všechny podmínky pro koupi jsou přínosné a na energii se ušetří 10 - 20000 ročně.
V minulém zastupitelstvu kvůli volbám nerozhodli.

Zastupitel Pavel Foret vznesl dotaz k platnosti smluv o příspěvku okolních obcí pro rok 2015. Ředitel
odpověděl, že v této situaci se míchá finanční rok obce tedy kalendářní se školním rokem zš. Je nutná
obnova smluv ze všech obcí ohledně dávek na žáky obcí.

Zastupitel Pavel Foret vznesl pochva Iu za činnost řediteli a členů školy ohledně webových stránek.

Ředitel školy k šetření výměna elektroventilů a plynařů vrátil Centropol 56000 Kč.

Na dotaz paní Kovaříkové kolik strávníků se stravuje? Stravují se i občané? Ředitel školy odpověděl,
že se stravuje 118 žáků, nelze rozšířit mezi lidi, protože by to byla hospodářská činnost.

Starosta konstatoval, že v letošním roce tato investice asi neproběhne. Navrhuji rozpočet příštího
roku, pokud budou volné peněžní prostředky.

4)Projednání rozpočtového opatření č. 6 obce Bohuslavice. Předsedající uvedl následující bod
(viz. Příloha Rozpočtové opatření č. 6) a předal slovo správkyni rozpočtu paní Václavkové. Paní
Václavková uvedla, že rozpočtové opatření se týká přesunu položek na výdajích, kde na lesní činnost
se nevyčerpalo na nákupu materiálu (postřiky apod.) 10000,- přesunutí na ZŠ na doplnění odvodů a
prostředků. Dále 4000 za úsporu PHM na náležitosti kultury a věcné dary. Dále z bytového
hospodářství se uspořilo z plynu 10000 Kč, z veřejného osvětlení 40 000 Kč a 1000 Kča 14000 Kč na
veřejně prospěšné práce na zaměstnance obce. Dále odstupující starosta má odměnu za skončení
období a dorovnání platů zastupitelstva 117000 Kč, snížení 40000 KčSP a 10000 KčZP. Na kapitole
zastupitelstva o 70000 Kčdále 544 Kčna volby refundace mzdy státní prostředky. 23000 Kčse ubírá
za počítač dále 8000 Kčza vodu, 35 000 Kčplyn. Přesouvají se prostředky na výdajových položkách.

Návrh usnesení 2014/01/04/1: Zastupitelstvo obce Bohuslavice schvaluje rozpočtové opatření č. 6 dle
předloženého návrhu.
Výsledek hlasování: pro 7, Proti O,Zdržel se o.
Usnesení 2014/01/04/1 bylo schváleno.

4)Projednání kompetence starosty k provádění jednotlivých rozpočtových opatření.

Návrh usnesení 2014/01/05/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem č. 128/20000 Sb., o obcích
ve znění pozdějších předpisů dává kompetenci starostovi k provádění jednotlivých rozpočtových

opatřeních do výše 200 000 Kč na jednotlivou položku (po předchozím projednáním s místostarostou a
předsedou finančního výboru). V případě poskytnutých dotací neomezeně. Rozpočtové opatření nad

200000 Kč na jednotlivou položku schvaluje zastupitelstvo obce.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O,Zdržel se o.
Usnesení 2014/01/05/1 bylo schváleno.



6) Poskytování kulturního sálu pro společenské účely.

Zastupitel Pavel Foret navrhl snížit nájemné na 1 000 Kč. Narozeniny pro místní občany a
organizace za topení či jinak. Pro lepší využitelnost sálu doporučuji snížit cenu pronájmu. Na akce
chodí méně lidí, proto je logické snížení pro potenciální pořadatele.

Zastupitel Jan Jančí konstatoval, že 200 Kčza otop je málo, protože musí být k dispozici člověk
obce, aby zatápěl.

Pan Budínský konstatoval, že ve velké zimě se musí topit 3 - 4 dny.

Pan Bořil, konstatoval, že nelze chtít šílené peníze za zrekonstruovaný sál.

Zastupitel Miroslav Pluháček řekl, topení není špatné, topení je za dotace a bylo navrženo
tak, aby se topilo denně celou sezónu. Pokud se netopí měsíc či víc a hmota budovy vychládne, musí
se 2 dny nahřívat a je to normální u každé stavby. Výkon kotle je dle návrhu topení. V žádosti o
dotace nešlo napsat, že tam budeme topit 6 krát za zimu, taková dotace by neprošla.

Zastupitel Jan Jančí řekl, zda jsme schopni v souladu se zákonem rozlišit, aby byl hasiči a ZŠ
měla rozdílný nájem než ostatní. Jde o oficiální ošetření podmínek. Rozhodně by částka v zimním
období neměla být taková, aby se nedotovalo. Nelze nikoho zvýhodňovat.

Zastupitel Pavel Foret řekl, že využití sálu je jiné na taneční zábavu a pro soukromé osoby by
to mělo být sníženo.

Zastupitel Miroslav Pluháček navrhl, aby komerční akce místní i přespolní byly za jednu
částku.

Pan Doležel se zeptal, zda je v souvislosti s kulturními akcemi stanovena obecně závazná
vyhláška pro upravení podmínek pro pořádání kulturních akcí, ať to pořádá FO nebo PO. Jde o prodej
alkoholu a dalších věcí co omezují tuto činnost.

Zastupitel Miroslav Pluháček konstatoval, že prvotní kritérium je, aby bylo využité kulturní
zařízení. Zda bude nebo nebude rentabilní, je vedlejší. Co se týká komerčních záležitostí a zábav,
pokud nebudou mít hlubokomyslný záměr (kdy to bude prostá dupárna, tak akce utichnou).

Zastupitel Miroslav Slouka se zeptal, zda-li když mrzne, topení nezamrzne. Zastupitel Miroslav
Pluháček mu odpověděl, že v okruhu je nemrznoucí kapalina.

Zastupitel Pavel Foret řekl, že na sále je tento týden 10°C na. Mikulášskou zábavu pořádá
AVZO- asociace víceúčelových zájmových organizací.

Pan Poledník se zeptal, kdo bude předávat a přebírat sál. Starosta mu odpověděl, že pokud
nebude určen zástupce, zbyde to na mě.

Na závěr starosta konstatoval, že se vyzkouší nákladová cena, nájemné a otop pro pořádání
akcí příští týden.



Návrh usnesení 2014/01/06/1: Zastupitelstva abce v sauladu se zákonem č. 128/20000 Sb., o obcích,

ve znění pozdějších předpisů určuje cenu za pronájem sálu ke komerčním účelům ve výši 1000 Kč.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O,Zdržel se o.
Usnesení 2014/01/06/1 bylo schváleno.

7) Revokace usnesení zastupitelstva obce z 2. s. 2013

Uvedený bod přednesl předsedající, když uvedl, že se jedná pouze o formální doplnění
uvedeného usnesení, o rozšíření formy věcné či peněžní pro rodiče žáků.

Návrh usnesení 2014/01/07/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem č. 128/20000 Sb., o obcích,

ve znění pozdějších předpisů schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 5000,- Kč rodičům žáků, kteří

poprvé nastoupí a budou docházet na první stupeň Základní školy v Bohuslavicích a poskytnutí

příspěvku ve výši 3000,- rodičům žáků, kteří poprvé nastoupí a budou docházet na druhý stupeň
Základní školy v Bohuslavicích. Uvedený příspěvek se poskytuje peněžně nebo nepeněžně na základě

rozhodnutí příslušného orgánu obce.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O,Zdržel se o.
Usnesení 2014/01/07/1 bylo schváleno.

8) Pravomoci a kompetence místostarostů obce

Další bod programu uvedl předsedající, který řekl, že jde o rozdělení kompetencí pro případ,
kdy má obec více místostarostů.

Návrh usnesení 2014/01/08/1: Zastupitelstvo obce v souladu s § 104 odst. 1zákona č. 128/2000 Sb., a

obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, svěřit místostarostům zabezpečování záležitostí

patřících do samostatné působnosti obce Bohuslavice, s výjimkou záležitostí vyhrazených nebo

výslovně svěřených zákonem jinému orgánu obce Bohuslavice, spočívající v

zastupování obce navenek v rozsahu konkrétního pověření zastupitelstva
koordinace, kontrolo a zabezpečení úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva
spolupráce s předsedy výborů zastupitelstva

a rozdělit jejich působnost takto:

Zdeňku Spurnému, 1. místostarostovi

1. dlouhodobý rozvoj obce a jeho podporo.

2. příprava a realizace stavebních investic,

a Pavlu Foretovi, 2. místostarostovi

1. sociální oblast, sociální péče a sociální služby,

2. oblast školství, výchovy a vzdělávání, kultury a sportu.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O,Zdržel se o.
Usnesení 2014/01/08/1 bylo schváleno.



9) Odvolání a jmenování zástupce obce ve školské radě Základní školy Bohuslavice, okres Prostějov,
příspěvková organizace

Návrh usnesení 2014/01/09/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem Č. 00סס128/2 Sb., o obcích,

ve znění pozdějších předpisů odvolává zástupce obce pana Martina Šišmu ze školské rody Základní

školy Bohuslavice, okres Prostějov, piispěvková organizace. Zastupitelstvo obce Bohuslavice volí

zástupcem obce ve školské radě Záklodní školy Bohuslavice, okres Prostějov, příspěvková organizace

pana Pavla Foreta.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/09/1 bylo schváleno.

10) Jmenování zástupce a náhradníka v MAS Regionu Haná

Návrh usnesení 2014/01/10/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem Č. 00סס128/2 Sb., o obcích,

ve znění pozdějších předpisů schvaluje starostu Romana Jedličku pro zastupování v MAS Regionu

Haná. Jako náhradníka schválilo zastupitelstvo obce místostarostu Zdeňka Spurného.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/10/1 bylo schváleno.

11) Jmenování náhradních oddávajících a určení úředního dne pro uzavření manželství podle zákona
Č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení

Návrh usnesení 2014/11/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem Č. 128/20000 Sb., o obcích, ve
znění pozdějších předpisů a dle § 11a odst. A zákona Č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení
pověřuje jako oddávajícího člena zastupitelstva Miroslava Pluháčka. Zastupitelstvo obce stanovuje
jako úřední dny pro sňatky pátek a sobotu.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/11/1 bylo schváleno.

12) Projednání přípravy předvánočních kulturních akcí (rozsvěcení vánočního stromu, Mikulášská
nadílka, předvánoční setkání se seniory, Obdarování obyvatel DPSv Bohuslavicích

Návrh usnesení 2014/12/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem Č. 128/20000 Sb., o obcích, ve

znění pozdějších předpisů schvaluje limit výše příspěvku na pořádání kulturních akcí rozsvěcení

vánočního stromu 4000,- Kč, Mikulášská nadílka 4000,- Kč, předvánoční setkání se seniory 6000,- Kč,

obdarování obyvatel DPS v Bohuslavicích 6000,- Kč.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/12/1 bylo schváleno.

13) Schválení zápisu do kroniky obce Bohuslavice za rok 2014

Kronikář pan Milar předal Kroniku i přílohy v papírové formě. Byla by vhodná dlgitalizace
úryvků.



Návrh usnesení 2014/01/13/1: Zastupitelstvo obce v souladu se zákonem č. 00סס128/2 Sb., o obcích,
ve znění pozdějších oieaoisů schvaluje zápisy do kroniky obce Bohuslavice.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/13/1 bylo schváleno.

14) Obecní ples

Zastupitel Miroslav Pluháček uvedl, že obecní ples je reprezentativní a to by měl být hlavní zájem.
Místostarosta Pavel Foret zajistí datum a kapelu na obecní ples.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.

15) Diskuze

Starosta Roman Jedlička konstatoval, že odměny členů výborů z řad občanů budou projednány na 2.
řádném zasedání 18. prosince 2014.

Slečna Řehulková navrhla, aby se projednaly odměny místostarostům, odměna přes 7 000 je již blízko
minimální mzdě. Zastupitel Miroslav Pluháček ji odpověděl, že si myslí, že pokud budou naplňovat
kompetence, které jim byly dnes svěřeny, tak je odměna dokonce malá za tolik práce. Nechme jim
čas ukázat, jak budou zvládat své kompetence.

Pan Poledník se zeptal, že by lidi zajímala přesná úspora za platy zastupitelů. Starosta mu odpověděl,
že zastupitelstvo obce čerpalo za rok 2014 částku 750000 Kč, která je v rozpočtu a plus příslušné
rozpočtové opatření. Nové zastupitelstvo bude čerpat přibližně částku ve výši 34000 Kč měsíčně, což
je asi 400 000 Kč ročně.

Na výše uvedenou skutečnost reagoval zastupitel Miroslav Pluháček slovy, že nechci se chlubit, ale ve
škole se ušetřilo na plynu, a obci na veřejném osvětlení. Byly podepsány s novým dodavatelem nižší
ceny energie a plynu. Na toto tvrzení byla vznesená námitka paní Doležalovou ohledně peněz, které
se vyčerpaly na úpravu zeleně a investici do zastávky, kde výjezdy autobusů nejsou komfortní.

Zastupitel Miroslav Pluháček uvedl, že dalším důležitým bodem rozpočtu by měla být diskuze o nové
střeše na kulturním zařízení, obecním úřadě a dále by byla vhodná revize střechy na zdravotním
středisku. Pan Koudelák se zeptal, co se zde udělalo za minulých 8 let, když jsi vyjmenoval všechny
objekty obce?

Předsedající informoval zastupitele a veřejnost, že obec navštívila projektantka paní Mazáčová a
donesla zbývající složky a podklad pro vyřízení stavebního povolení na kanalizaci. Ovšem stavební
povolení nelze projednat, jelikož zemřel pan Dvořák a probíhá dědické řízení. Projekt na kanalizaci je
již kompletní a udělala ho Regionální agentura pro rozvoj střední Moravy. Záloha na projekt 160000
a nyní zbývá doplatit 120000 Kč. Ohledně kanalizace na rok 2015 je tav ohledně dotací nereálný.
Starosta se informoval, zda by šla udělat zaráz kanalizace i oprava silnic. Ovšem toto skloubení aktivit
není nyní možné. Zastupitel Miroslav Pluháček zrekapituloval stav budování kanalizace od roku 2008,
kdy jednání s Krajským úřadem a vedením krajských silnic, pokud nebudou silnice zapsány, není
možné opravit. V roce 2009 nabídka od sdružení obcí střední Moravy - vstup za účelem vypracování
služeb (např. projektových realizací) pro obec Regionální agenturou pro rozvoj střední Moravy.
Údajně zpracují projekt na kanalizaci a 50% sleva od agentury, díky vstupu do sdružení obcí střední
Moravy. Čili vstup do projektu a tvorba plánu kanalizace byla za účelem vytvoření projektu a také
zajištění oprav silnic. Projekt je dokončen. Pozemky dotčené kanalizací je třeba uzavřít smlouvu o
obecném břemeni.



Vyzýváme občany k pronesení připomínek k rozpočtu 2015.

Obecní zpravodaj - zastupitel Pavel Foret uvedl, že náklady na tisk obecních novinek a jiného: na 500
Kč v Litovli grafičky návrh, v FTL tisk 6 Kč na oboustranný tisk A3 barevně. Vycházel by čtvrtletně.
Vnitřní dvoustrana prezentace školy. Na ministerstvu lze provést registraci. Tisk 200 ks - domácností
je v obci 100.
Zastupitel Jan Jančí, řekl, že 200 ks je zbytečně moc, je pro verzi, která se nemusí registrovat.
Doporučuji zjistit kompletní informace. Pokud by to bylo nákladné nahradit to zprávou o činnosti
obecního úřadu a vydat na webových stránkách.
Zastupitel Miroslav Pluháček vznesl dotaz, zda bude pevný počet stran? Tiskovina, která se vydává
jednou za rok, se nemusí registrovat - tento zákon byl před 2 lety. Výtisky musí být posílány na
instituce dle zákona, a to znamená, např. 25 výtisků, které se musí poslat na příslušné instituce.

Návrh usnesení 2014/01/15/1: Zastupitelstva obce v souladu se zákonem Č. 00סס128/2 Sb., o obcích,
ve znění pozdějších předpisů stanovuje 2. mistostarostovy, aby do příštího zastupitelstva zjistil veškeré
informace k vydávání obecního zpravodaje.

Výsledek hlasování: pro 7, Proti O, Zdržel se O.
Usnesení 2014/01/15/1 bylo schváleno.

16)Závěr

Předsedající poděkoval všem za účast a ukončil L řádné zasedání zastupitelstva ve 20:17.

Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina

2) Rozpočtové opatření Obce Bohuslavice Č. 6/2014

3) Zveřejněná informace o konání 1. řádného zasedání obce Bohuslavice

Zápis byl vyhotoven dne: 7.12.2014

Zapisovatel: Edita Juřičková dne t..1.~:..~.?~~~.~~.~

Ověřovatelé: Zdeněk Spurný dne ~:.{~.: ..J.~./\ ~

Miroslav Slouka dne ~.:..1?./~!.~It. f!!!J.

Starosta: Roman Jedlička

Razítko obce:


